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Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 27-03-2024 
 
Aanwezige bestuursleden: Petra Spigt (voorzitter), Machteld Olthof (secretaris), John Boers 
(penningmeester), Lisette Kuizinga (werkgroep Oudheidkamer), Taco Hofstra (werkgroep 
Oude Begraafplaats), Jan van der Laan (Werkgroep Archeologie/Genealogie), Ans van Egdom 
(Werkgroep Communicatie), Mariette van Oosterwijk Bruyn (redactie Baerne), Loes Gebuis 
(notulist). 
 
1.Opening en vaststelling agenda 
Om 20.05 uur opent de voorzitter de vergadering met: 

- dank aan de aanwezige leden, zij bepalen mede de koers van de HKB, 
- verwijzing naar de mooie special over de jubileumactiviteiten van de 50-jarige HKB in 

de Baarnsche Courant, 
- vermelding dat er kandidaten zijn voor de functie van secretaris en 

ledenadministrateur, 
- verwijzing naar haar verslag met daarin de namen van (oud)vrijwilligers die ons zijn 

ontvallen, waaraan zij de naam van Bethy Beuker toevoegt. 
Geen aanvullingen op de agenda door de aanwezigen. 
 
2.Mededelingen en ingekomen stukken 
- afgemeld voor de vergadering: mevrouw Andriesse, Hans van Dijk, Machiel Bakker. 
- ingekomen stukken: geen 
 
3.Notulen Algemene Ledenvergadering 21 maart 2023 
- De notulen worden goedgekeurd. 
 
4.Jaarverslag 2023 
      -      N.a.v. de Werkgroep Communicatie: Frits Booy stelt voor om foto’s toe te voegen 
             aan de artikelen in de BC over de HKB. Ans van Egdom geeft aan dat de door haar 
             aangeleverde foto’s niet geplaatst worden. Opmerking Ton van den Oudenalder; BDU 
             media is commerciëler dan zijn voorganger (Dick Naafs). 

- N.a.v. de werkgroep Excursiecommissie: Thea Kruidenier vindt 1 excursie per jaar te 
weinig. Machteld Olthof legt uit dat het moeilijk is om voldoende aanmeldingen voor 
de excursie te krijgen (vandaar vorig jaar en dit jaar i.s.m. de Historische Kring Soest) 
en dat meerdere uitstapjes teveel geld zouden gaan kosten. 

- Voorts merkt Thea op dat niet alle nieuwe leden de Baerne op tijd hebben gekregen 
en dat haar zoon Michiel (architectuur-historicus) graag een lezing voor de HKB wil 
verzorgen. Hans Pluim (organisator lezingen) zal contact met hem opnemen. 

 
5.Financieel jaarverslag 2023 
      -     De penningmeester geeft een toelichting op het Financieel Resultaat 2023; zie pagina 
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             15 t/m 26 
  
 
6. Verslag kascontrolecommissie en decharge van het bestuur voor het gevoerde financiële 
     Beleid 

- Theo van der Kuil geeft aan dat hij samen met de heer J. Last de controle over het 
financiële beleid heeft uitgevoerd en dat er geen onregelmatigheden zijn 
geconstateerd. De aanwezige leden verlenen vervolgens decharge aan het bestuur. 

 
7. Benoeming kascontrolecommissie 
       -     Theo van der Kuil treedt af en bedankt de penningmeester voor de goede 
             verslagen; de heer J. Last blijft nog een jaar lid van de kascontrolecommissie; 
             Clasien Ouderdorp volgt de Theo van de Kuil op. 
 
8. Bestuursmutaties 
        -     De voorzitter bedankt de leden die herkiesbaar zijn: Ans van Egdom, Jan van der 
              Laan en Lisette Kuizinga en overhandigt hen een bos bloemen. 

- Vervolgens spreekt zij haar waardering uit voor het vele werk dat de vertrekkende 
secretaris Machteld Olthof gedurende 6 jaar heeft verricht, geeft aan dat Machteld 
nog actief blijft voor de HKB en bedankt haar met bloemen en een boekenbon. 

- De nieuwe secretaris Klaas Boer wordt met applaus ontvangen. De nieuwe 
medewerker voor de ledenadministratie Anja van Gelder kon helaas niet aanwezig 
zijn bij deze ALV. 

 
9. Begroting 2024 en 2025 
       -      De penningmeester geeft een toelichting op de Begroting 2024 en 2025; zie pagina 
               27-31 en geeft aan dat de contributie voor het jaar 2025 wordt verhoogd met € 1,50 
               naar € 22,50 

- Er wordt (o.m.) gesproken over de komende uitgave van een nieuw boek t.g.v. het 
jubileumjaar; over voorintekening, over het mogelijke aantal boeken dat de 
gemeente zal afnemen, over de benadering van de donateurs van het ‘Geheugen van 
Baarn’ en over een mogelijke koppelverkoop met het boek ‘Duizend jaar Baarn’. De 
prijs van het nieuwe boek zal € 22,50 bedragen. 

- Afsluiting van dit agendapunt met applaus voor de penningmeester. 
 
10. Activiteitenkalender 2024  
        -     Geen opmerkingen 
 
11. Rondvraag 
       -      N.a.v. een opmerking van een van de aanwezige leden over het formaat van de 
               nieuwe Baerne; 
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- de grootte ervan levert soms problemen op vanwege het formaat van brievenbussen; 
teruggaan naar het oude formaat, de omslag soepeler? 
De voorzitter geeft aan dat dit onderwerp tijdens de eerstvolgende 
bestuursvergadering op 8 april a.s. besproken zal worden. 

- Opmerking van een van de aanwezige leden (betrokken bij Heemschut): de HKB moet 
de Omgevingswet goed in de gaten houden. 

- N.a.v. een vraag van Douwe van der Meulen vertelt de nieuwe secretaris, Klaas Boer, 
iets over zijn werkzaamheden m.b.t. glas in lood en over de aanleiding tot zijn 
lidmaatschap van de HKB en vervolgens zijn kandidatuur als bestuurssecretaris. 

 
12. Sluiting 
- Om 21.05 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
               
 
 
 


